



Mr Wang Chunzheng

Executive Vice Chairman

China Center for International Economic Exchanges

Wang Chunzheng was born in Liaoyang, Liaoning Province in September 1938.

Graduated with a post graduation degree of Agricultural Economics from Renmin University of China in 1963; professional title of Research Fellow, Doctoral Supervisor.

April 1983, Deputy Director General of the Bureau of National Economy, State Planning Commission.

August 1985, Committee Member of the State Planning Commission, Director General of the Bureau of National Economy.

June 1988, Deputy Secretary-General of the State Planning Commission.

October 1990, Vice Chairman of the State Planning Commission.

June 1997, Vice Chairman of the State Planning Commission (ministerial level).

March 1998, Vice Chairman of the State Development and Planning Commission (ministerial level).

March 2003, Director of Office of the Central Financial and Economic Work Leading Group, Vice Chairman of the National Development and Reform Commission, Deputy Director of the Office of the State Council Leading Group for Western China Development.

July 2008, Chairman of National Planning Committee of Experts.

April 2009, Executive Vice Chairman of the China Center for International Economic Exchanges.



王春正

中國國際經濟交流中心執行副理事長

1938年9月生，遼寧省遼陽人。研究員職稱，博士生導師。

教育經歷

1963年畢業於中國人民大學農業經濟系，研究生學歷。

工作經歷

1983年4月任國家計劃委員會綜合局副局長。

1985年8月任國家計劃委員會委員、綜合局局長。

1988年6月任國家計劃委員會副秘書長。

1990年10月任國家計劃委員會副主任。

1997年6月任國家計劃委員會副主任(部長級)

1998年3月任國家發展計畫委員會副主任(部長級)。

2003年3月任中央財經工作領導小組辦公室主任、國家發展和改革委員會副主任、國務院西部地區開發領導小組辦公室副主任。

2008年任國家規劃專家委員會主任。

2009年4月任中國國際經濟交流中心執行副理事長。